
                       Bestyrelsesmøde d.12/5-2011 på Syvsten kro kl.19.30. 

Tilstede: Susanne-Kurt-Egon-Birgitte-Pernille-Jens-Karsten-Martin-Karina. 

Afbud   : Thorkild-Jesper-Ib. 

Sidste referat: godkendt. 

Kurt      : Der er kommet knust asfalt på indkørsel til Ørnedalen. 

                Banesyn uden anmærkninger. 

                Fremlægger kontrakt ang.event, bestyrelsen godkender. 

                Egon og Kurt til møde i Fredericia 16/5 ang.TV til rallycrossløb sæson 2011. 

Martin : Ny pølsevogn kommer uge 20 leveres af Helledie. 

                Bliver lavet nyt tag på samaritrummet. 

                Der bliver lavet strøm til cafeteria. 

Karsten : Har sendt løbsansøgning til åbent hus. 

                  10 u16 kørere som gerne vil køre til Mini Le Mans. 

                  Ingen udstilling på Jerslev marked i år. 

                 Højtalere bestilt til sæson 2011. 

                 Åbent hus d.21/5 kl.10-15. 

                 Dennis sætter annonce i avisen. 

                 Karsten sørger for dragter-benzin-hjelme. 

                 Der er 5 biler klar. 

                 Bestyrelsen og hjælpere mødes kl.8.00 på Ørnedalen. 

Birgitte : Vil til næste cupløb(folkerace) undersøge hvor mange der skal bruge strøm i          

                 ryttergården (til pinseløbet). Jens S vil hjælpe med at trække ledninger. 

Egon      : Syntes vi skal i gang med ny bane. Vil undersøge priser på ny belægning til banen. 

 

Næste møde 25/5-2011 kl.19.30 på Syvsten Kro.                                      Karina. 



                    

 

                                                                                                                

 

                


